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OKRM/96/2024/Z/45 

Volební období 9 (2022–2026) 

 

 

Z Á P I S  

ze 6. jednání sociální komise rady města konaného dne 06.06.2024 

 
Přítomni: Mgr. Miroslav Bína, MBA, Mgr. Markéta Elich, Ph.D., Jaromír Frank, Bc. Pavla 

Heyduková, Bc. Jan Hošek, Vladimíra Hrušková, Mgr. Jana Kilbergerová, Bc. Kamil 

Podzimek, Alice Stierandová, Mgr. Radka Šulistová, Ph.D. 

Omluveni: doc. Ing. Lucie Kozlová, Ph.D. 

Hosté: Bc. Marie Voštová; Zdeněk Hanzal, RERA a.s. 

  

Jednání proběhlo v kombinované formě, dva členové byli připojeni on-line. Jednání zahájil a řídil 

předseda komise Kamil Podzimek. Na začátku jednání přednesl avizovaný program a dotázal se, zdali 

s ním všichni souhlasí či mají návrhy na jeho doplnění. Navrhovaný program byl jednohlasně 

schválen. 

Průběh jednání: 

1. Sociální podnikání 

Přijato usnesení č. 4/2024 (10 - 10,0,0)  

Na jednání byl přítomen p. Zdeněk Hanzal, regionální koordinátor SPointu jižní Čechy. Pro členy 
připravil krátkou ppt. prezentaci, ve které představil základní principy, jeho dopady a sociální podniky 
působící v SO ORP České Budějovice. Přítomným členům předal tištěnou prezentaci (nabídku) 
činnosti sociálního podniku KabinetCB.   
Po ukončení prezentace probíhala diskuze k sociálnímu podnikání:  

• Členové se dotazovali na připravovaný zákon o sociálním podnikání a jeho významu (např. 
ukotví pojem sociální podnikání a sociální podniky) 

• Registr soc. podniků – aktuálně žádný není 

• Existuje iniciativa Společenský odpovědné zadávání, která vznikla a dříve působila pod MPSV 
ČB, nyní funguje pod MMR ČR a nabízí možnost poradenství a konzultací k veřejným 
zakázkám 

• Předseda komise informoval o pracovní skupině Sociální podnikání, která působí pod 
hlavičkou R-PSS, bližší info pak doplnila Š. Kovárnová  

• Sociální podniky vzhledem k tomu, že zaměstnávají osoby se zdravotním znevýhodněním 
nabízejí často možnost tzv. „náhradního plnění“ pro své odběratele 

• Dále jako příklad dobré praxe byl uveden Pardubický kraj 
(https://paradnikraj.cz/podnikam/socialni-podnikani/) 

• Na závěr členové diskutovali, jakým způsobem podpořit sociální podnikání v ČB, kdy 
výstupem je přijaté usnesení. 
 

 

2. Diskuze a různé. 

V tomto bodě informoval předseda komise o schůzce paní primátorky, ředitele českobudějovického 

ČČK a jeho, týkající se žádosti na ošacovací středisko ČČK, která nebyla sociální komisí vybrána 

k podpoře.  Jedním z výstupů schůzky bylo, že je možné si připravit jednorázovou akci propagující 

šatník, nad kterou pak může paní primátorka převzít záštitu. Zaslaná žádost je však opět na podporu 
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celoroční činnost, která nesplňuje kritéria pro přidělení záštity. Členové komise vedli následně diskuzi 

k získávání finančních prostředků (fundraisingu), kdy se shodně domnívají, že není naplno využita 

tradiční značka Českého červeného kříže. 

 

Na závěr předseda komise doplnil, k již avizovaným termínům jednání sociální komise na podzim, i 

témata: 

• 5.září – prezentace výzkumu Platformy pro sociální bydlení jejím zástupcem (avizováno jako 

workshop) 

• 10. října – alokace DP pro rok 2025, výše požadovaných částek/rozpočty služeb v žádostech 

• 7. listopadu + 5. prosince – pravidla dotačního programu pro rok 2025 

 
 

Soubor usnesení: 

K bodu:  Sociální podnikání 

 
sociální komise rady města přijala   u s n e s e n í   č. 4/2024: 

sociální komise rady města 

I. d o p o r u č u j e  
radě města systémově podporovat rozvoj sociálního podnikání formou odpovědného 
nakupování (tj. nákup zboží a služeb) magistrátem města a organizacemi zřizovanými městem.  

 
 
 
 

6. jednání sociální komise rady města bylo ukončeno v 18:00 hod. 

V Českých Budějovicích dne 06.06.2024 

Zapsala: Mgr. Šárka Kovárnová, sekretářka komise 

Ověřila: Jaromír Frank              
 
 

Bc. Kamil Podzimek 
předseda komise 


